
PROTOKÓŁ 0012.10.11.2023 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 7 grudnia 2023 roku 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14:00 - 14:15 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2023 roku oraz określenia ostatecznego terminu 
dokonania każdego wydatku ujętego w tym wykazie, 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 23 listopada 2023 r. 
6. Zakończenie posiedzenia 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości. 

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.3 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie
Zdrój na 2023 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto glosami: za - 5, przeciw - O, wstrzymujących się - O 

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2023 roku oraz określenia ostatecznego terminu 
dokonania każdego wydatku ujętego w tym wykazie, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta - Dariusz 
Holesz. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto glosami: za - 5, przeciw - O, wstrzymujących się - O 

Ad. 4 

Wolne głosy i wnioski 

Andrzej Matusiak 
- Ile w budżecie miasta na 2024 rok jest przeznaczonych środków na bieżące 

utrzymanie Carbonarium? 

Dariusz Holesz 
- 5 mln. 600 tys. zł 

A-d.S 

Przyjęcie protokołu z dnia 23 listopada 2023 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

,Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie. 

Protokołowała 

Monika Dulewic 

Przewodniczący Komisji 

AndrZAft 
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